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 § 1 

Val av justerare  
 

Beslut 
Rådet utser Gunnar Slätt att tillsammans med ordföranden Ken 

Gammelgård justera dagens protokoll. 

 

 § 2 

Dagordningen fastställs 
Dagordningen godkänns med tillägg under punkterna protokoll och övrigt. 

 

 § 3 

Föregående protokoll 
Rådet godkänner protokoll 4/2012 och lägger det till handlingarna. 
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 § 4 

Inkomna skrivelser och protokoll 
- Protokoll från kommunstyrelsens funktionshinderråd nr 3 och 4/ 

2012 

 

- Protokoll från stadsbyggnadsnämndens och exploateringsnämndens 

gemensamma råd för funktionshinder frågor nr 3/2012 

 

 

 § 5 

Inkomna remisser 
- Remissen om Skrivelse (26/10) om påbörja av en akut översyn av 

stadens sönderkörda gator.   

- Remiss av vård - och utvecklingsplan för kungliga 

nationalstadsparken 

 

Föredragande tjänstemän är kallade till dagens sammanträde 

 

 § 6 

Ärenden tagna på delegation 
Inga ärenden är tagna på delegation. 

 

 § 7 

Trafik- och renhållningsnämnden 
- Protokoll från trafik - och renhållningsnämndens sammanträden 3 

från den 19 april 2012  

 

- Föredragningslista till trafik- och renhållningsnämnden den 24 maj 

2012 

 

 § 8 

Stockholms Stads Parkerings AB 
- Handlingar till Stockholms Stads Parkerings AB sammanträde den 

24 april 2012 

 

 § 9 

Genomgång av ärenden 
 

9.1 Tertialrapport 1 2012 för trafik- och renhållningsnämnden 

Föredragande tjänstman Barbro Edlund var förhindrad att komma. 
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9.2 Remissen om Skrivelse (26/10) om påbörja av en akut översyn av  

 stadens sönderkörda gator 

 

Trafikkontoret har under 2011 – 2012 arbetat fram ett förslag till 

genomförandebeslut för reinvesteringsprogram, avseende stadens gatuytor 

och kommuncentrala parker, med tillhörande anläggningar. Det har 

föregåtts av en inventering av stadens gator, gång- och cykelbanor, torg- 

och centrumytor och bussterminaler med tillhörande anläggningar och 

träd. För varje yta med tillhörande anläggningar har katalogisering, 

tidssättning, kostnadsberäkning och behovsprioritering gjorts för och att 

inrymmas i förslag till genomförande.  

 

Trafikkontoret kan bekräfta att ersättningstrafik i samband med 

exploatering eller nybyggnation innebär ökad belastning på stadens gator, 

och att vissa gator skadas på grund av detta. Kontoret ser inte behov av en 

särskild översyn av dessa gatuytor, utan menar att de inryms i den 

omfattande gatuinventering som genomförts som underlag till 

genomförandebeslut för reinvesteringsprogram. 

 

Rådets synpunkter/frågor 

Rådet undrar över hur det gick med insiktsutbildningen av entreprenörer 

som hade hand om snöröjningen? 

 

Claes Thunblad svarar att alla som arbetade med snön i vinteras fick 

utbildningen. 

 

Föredragande tjänsteman Claes Thunblad 

 

16.00 

9.2 Framkomlighetsstrategi. Slutversion och redovisning av remiss. 

Slutversion och handlingsplan för Stomnätsstrategi etapp 1. 

Åtgärdsplan för gatuparkering 

 

Föredragningen skjuts upp till kommande rådssammanträde då ärendet 

ska till nämnden i juni. 

 

16.30 

Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist för trafik - och 

renhållningsnämnden 

 

Förvaltningschefen ger information om kontorets inriktningar och möjliga 

framtidscenarier av framkomlighetsstrategin.  
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Rådets ordförande Ken Gammelgård framförde att det vore bra om han 

kunde träffa förvaltningschefen ett par gånger per år för en kort 

genomgång av kommande aktuella ärenden som kontoret ska handlägga. 

Förvaltningschefen höll med om att genomföra sådana möten. 

 

 § 10 

Bevakningslistan 
Inget på bevakningslistan. 

 

 

 § 11 

Övriga frågor 
 

11.1 Busshållsplatser mail från Amir Amirriazi 

Frågan gäller om man kan göra längre busshållsplatser då fler än en buss 

stannar samtidigt och man inte alltid är så noga med att ansluta till 

trottoaren vilket är ett bekymmer för personer med funktionsnedsättning. 

                                            

Ordföranden Ken Gammelgård besvarar frågan skriftligt till Amir 

Amirriazi.  

 

11.2 Skyltar i parker mail från Norrmalms råd för funktionshinderfrågor 

Frågan gäller behov av skyltar med punktskrift och skyltar med större 

bokstäver för de som har synnedsättning.  

 

Ordföranden Ken Gammelgård besvarar frågan skriftligt och rådet 

beslutar att kalla tjänstman i ärendet för en dragning. 

 

11.3 Cykelsatsning ökar risk för olyckor skrivelse från synskadades  

 riksförbund som anser att; 

- Gångtrafikanter och cyklister alltid ska skiljas från varandra i 

cykeltrafiken. 

- Fler cykelparkeringar införs och att felparkerade cyklar forslas bort. 

- Stockholms stads politiker tar avstånd från att cyklister får köra mot 

enkelriktat och mot rött ljus. 

 

Rådet arbetar med dessa frågor . 

 

11.4 Kommunalförfattningssamling för Stockholm instruktion för 

nämndanknutna råd för funktionshinderfrågor.  Det har gjorts en 

uppdatering av dokumentet som delas ut.  

 

11.5 S:t Julian priset  
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Det kommer att delas ut på den internationella handikappdagen den 3 

december 2012 

 

11.6 Stockholms stad och Fastighetsägarna Stockholm 

Dessa båda aktörer bildar en tillgänglighetspakt vilken kommer att 

presenteras ingående på ett seminarium i Stockholm Stadshus onsdagen 

den 16 maj. Rådsmedlemmar uppmanas att gå.  

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Eva Olofsson 

 


